

明愛屯門馬登基金中學  
2019-2020 年度 家長通告

敬啟者：

**有關 2019 年 10 月 18-19 日「兩日一夜領袖訓練營」延期舉行**

基於不明因素，原定於 10 月 18 日至 19 日舉行的「兩日一夜領袖訓練營」將會延期至 2020 年再舉行相同計劃，希望家長能繼續支持參與。於 10 月 18 日(星期五)當天，學生亦需如常回校上課。特致函通知，敬希察照。

此致

貴家長

學生培育組宋敏兒老師老師負責主理

校長

謹啟

袁國明

二零一九年十月十一日



家長通告第 1920\_064 號

〔 回 條 〕

敬覆者：

本人已知悉有關「兩日一夜領袖訓練營」延期舉行之安排。

此覆

明愛屯門馬登基金中學

中\_\_\_\_\_班\_\_\_\_\_號 學生：\_\_\_\_\_

家長簽署：\_\_\_\_\_

家長姓名：\_\_\_\_\_

日期：\_\_\_\_\_

Caritas Tuen Mun Marden Foundation Secondary School  
2019-2020 Parents Notice

11 October 2019

Dear Parents/Guardians,

**Cancellation of the Student Leadership Training Camp (2-days-1-night)**  
**for 18 – 19 October 2019**

In view of uncertain matters, the Student Leadership Training Camp (2-days-1-night) originally scheduled for 18 – 19 October 2019 will be cancelled. We will organize the same camp again in 2020. Please continue to show your support through encouraging student participation. Students should be back at school to attend the regular school day as usual.

For enquiries, please contact the teacher-in-charge Ms. Sung Man Yee (Students' Talent Support Team) at 2461 0304.

Yours faithfully,

\_\_\_\_\_  
Yuen Kwok Ming  
Principal



-----  
Parents Notice No.: 1920\_064

**Reply slip**

Dear Sir,

I acknowledge the notice about the “Cancellation of the Student Leadership Training Camp (2-days-1-night) for 18 – 19 October 2019.

Name of Student : \_\_\_\_\_  
Class and Class no. : \_\_\_\_\_ ( )  
Signature of Parent / Guardian : \_\_\_\_\_  
Name of Parent / Guardian : \_\_\_\_\_  
Date : \_\_\_\_\_